
 

 

Referat afdelingsbestyrelsesmøde. 

Tirsdag den 15. juni kl. 17.00 i Fælleshuset. 

Til stede:  Lise, Rasmus og Pia 

 
1. Referent. Pia 

2. Godkendelse af dagsorden.  

dagsordenen er godkendt 

3. Godkendelse af det seneste referat. 

referatet er godkendt 

4. Nyt fra administrationen. 

Budgetudkast for 2022 - set og godkendt. 

Sidste nyt vedr. forslag 

der er foreløbig 2 forslag som kommer til afstemning til afdelingsmødet. 

5. Nyt fra ejendomsfunktionærerne.  intet nyt her. 

6. Nyt fra bestyrelsen. 

o Højen mod Randersvej 

  frivillige, flittige og arbejdsomme beboere har ryddet op og skåret ned på   

 bevoksningen og ryddet op på højen ud mod Randersvej. Det ser flot og pænt ud. 

  Tak for det store arbejde til jer. 

o Der er kommet referat fra rundgang. 

o Dato for beboermøde:  

  start september, den præcise dato kommer snarest. 

o Andet: 

Der er nu indkøbt lamper til opgangene 250-256, de bliver snarligt sat op. 

skuret er blevet malet. 

7. Vaskehuset 

 intet nyt herfra. 

8. Fælleshuset/gæsteværelse. 

9. Festudvalget  



 

 

 Sankt Hans er lige om hjørnet, hvis nogen har lyst til at mødes så er I velkomne til at tænde 

 op på bålpladsen - der ligger brænde i skuret, der arrangeres ikke noget fra festudvalg eller 

 bestyrelse.  

10. Evt. 

o Der er få aktive medlemmer i bestyrelsen, da Pia flytter.  

o Bestyrelsen fratræder til afdelingsmødet og opfordrer jer alle at tænke over om I kunne 

have lyst til at stille op.  

 


